
Un altre curs acaba de començar, un 
curs molt especial per a la pobla-
ció d’Altafulla ja que és el primer 
de la nova escola. Encara no dispo-
sa dels locals però si tot segueix 
al seu ritme per al curs vinent a la 
zona del Roquissar s’inauguraran 
les instal·lacions i els 15 nens i ne-
nes que el passat 12 de setembre 

començaven el seu curs escolar ja 
ompliran de crits i rialles la zona de 
la Ronda de l’Oliverot. 

...I ara l’Institut
En una reunió mantinguda amb 
Vicenç Abellán, les mares i pares 
de la Portalada van rebre la con-
firmació per part del Departament 

d’Educació de la Generalitat que, 
si la urbanització dels terrenys i la 
documentació necessària segueix 
al seu ritme, l’Institut d’Altafulla 
serà una realitat d’aquí a quatre 
anys. Aquesta entrevista i el seu 
resultat confirmen que el millor per 
a aconseguir l’Institut a Altafulla i 
desmuntar els rumors interessats 

que enlloc d’aquí es faria a Roda 
de Barà, es continuar vigilants per  
a que tothom faci la seva feina i 
donar suport a l’organització de pa-
res i mares com a garantia per a 
que Altafulla en poc temps pugui 
celebrar que els seus nens i nenes 
segueixin els estudis de secundària 
al nostre poble.
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Aquest full que Alternativa us ofereix gratuïtament costa 0,20 
euros. Els diners es treuen de les dietes dels seus regidors

correu@abg.cat

Debat amb ABG el 18 de novembre: Quin model de poble vols per Altafulla? 

Fem pinya amb el nostre cap de Colla!
En un article publicat l’1 de setembre el columnista del diari ABC, 
Fernando Rojo, faltava al respecte al nostre Cap de Colla Joan Albert 
Blanch. Des de el Full volem fer-nos ressò d’un extracte de la carta de 
rèplica que el nostre benvolgut Joan Albert va enviar a l’ABC (encara 
sense publicar):

“En unas declaraciones 
mías al periódico El Punt 
sugería, que quizás habría 
que mejorar el casco en 
cuanto a permitir mejor 
recepción auditiva. Insisto 
que estamos en fase expe-
rimental para mejorar la 
funcionalidad del casco, y 
en ese contexto hay que en-
tender mis declaraciones. 
Lamento el tono del artícu-
lo de Fernando Rojo en la 
que se hace un escarnio a 

mi persona y, por extensión, a la de parte del mundo de Els Castellers, sin 
conocimiento de causa. Curiosas y muy subjetivas declaraciones si tenemos 
en cuenta que Els Castellers d’Altafulla, fuimos con els Nois de la Torre, 
la primera colla castellera en utilizar oficialmente el casco en nuestras ac-
tuaciones. Y por cierto, esta inauguración histórica del casco casteller, os 
comento para verter más luz sobre el tema, tuvo lugar semanas antes del ac-
cidente de Mariona, que cayó fatalmente encima de sus propios compañeros 
en Mataró; y que a todos nos ha afligido profundamente. Fernando, espero 
que el rojo, el rojo de vergüenza, se te haya subido a la cara por la ligereza 
de tus impresiones infundadas.”

Joan Albert Blanch
Cap de colla dels Castellers d’Altafulla.

DiaDa sense corregir. Des de 2004 els veïns han anat escrivint a l’alcalde que hi ha pla-
ques que fan mal a la vista. Ja s’han celebrat 3 diades de l’onze de setembre i tot segueix 
igual.

 

La nova escola d’Altafulla 

Una invasió al poble
Hi va haver una vegada que la gent 
es va aixecar del llit i es va trobar 
un gran forat en mig del carrer.
-Què és? Es preguntava la gent.
-“Potser una piscina!”
-“Potser van a plantar flors, ar-
bres... com és la part més històrica 
d’Altafulla”
Tots esperaven amb molta espe-
rança.
Nosaltres vivim a la part històrica 
d’un poble molt bonic, a una zona 
on hi ha tres restaurants, un alberg 
i un bar amb molt d’encant. Molta 
gent visita aquesta part del poble 
per gaudir de l’ambient i la bellesa 
de tot plegat.
L’inexplicable
Un dia van arribar molts obrers, no 
eren del poble. La gent pregunta-
va.
-“Ah, aquí passarà alguna cosa!”

Van arribar camions de ciment, ca-
mions amb ferros. No van fer una 
piscina, no van fer un jardí bonic. 
La gent tenia por. La gent corria 
al seu protector, Sant Jordi, no! - 
Sant Ajuntament! És clar que sí.
-“Canalla no tingueu por. Estem 
millorant les seves vides. No és 
una piscina, ni un jardí. Són conte-
nidors soterrats. Ells es menjaran 
les vostres escombraries, porque-
ries, merdes.”
-“Oh! Contestava la gent amb molt 
poca fe.
Desprès de alguns mesos:
Dins dels budells hi havien moltes 
escombraries, porqueries. Hi havia 
fermentació, mosquits, mosques, 
cuques i brutícia. Hi havia una pu-
dor que falten paraules i sobren 
arcades.
Per rentar
Sembla impossible poder rentar 

aquests contenidors per dins. No 
poden netejar el coll o les vores on 
posem les nostres escombraries, 
porqueries i merdes. 
Per fora, les estores ja estan podri-
des perquè la gent deixa la bros-
sa el damunt. L’altre dia les van 
netejar amb aigua freda quan es 
necessita aigua calenta i desinfec-
tant.
Aquests contenidors són iguals 
que les galledes d’escombraries 
-cada dia canvies la bossa i si es 
bruta es neteja- però en gran i sota 
terra. M’agradaria molt que el fa-
bricant dels contenidors es passés 
per aquí i posés el cap dintre dels 
contenidors i respirés la brutícia 
que hi ha. Diverses vegades he 
trucat el fabricant ‘Sotker Lasarte-
Oria’ però ningú ha contestat mai.

Jill

Gaianades. L’Hort del Senyor es convertirà en un jardí botànic. El local de la Plaça Catalunya demana llicencia d’activitat (encara no se sap per a fer què). La Comissió 
Territorial d’Urbanisme tomba un pla entre els Munts i el Canyadell per no respectar el POUM ni el Pla del Sistema Costaner.  A la zona de la Vinya Gran 40 nous habitatges. Gaià 
Folk: Quico el Cèlio, el Noi i el Mut de Ferreries el 6 d’octubre a les 23 h. a la plaça de l’església. No es renovarà la llicencia d’activitat del solar repetidament multat a Brises per 
abocaments de runa. Mig miler de persones es manifesten contra la construcció dels Muntanyans II a Torredembarra. Medi Ambient atura la construcció de la macro urbanització 
de Querol (Alt Gaià). El President d’Iniciatives Turístiques de Marbella demana la construcció d’esculleres submergides (com ja havia fet Alternativa Baix Gaià) per protegir les 
platges que per l’efecte hivernacle es reduiran 10 metres abans del 2050.  Concert del compositor local Sege Mülhe interpretades per Alan Branch el 6 d’octubre a les 20 h. al 
Centre d’Interpretació d’Altafulla (Pallissa del Senyor). Guillermo Alonso (Atletes d’Altafulla) guanya la cursa de Termens (Lleida) i la Peonada de Tarragona. 

CREIx
Els primers dimecres de mes atenem a la ciutadania 
en la Biblioteca municipal. De 8 a 9 de la tarda. 
Proper dia 4 d’octubre
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  1er.   1

Total alumnes  471

AixA



Otro curso acaba de empezar, un cur-
so muy especial para la población 
de Altafulla ya que es el primero de 
la nueva escuela. Todavía no dispo-
ne de las aulas pero si todo sigue a 
su ritmo para el próximo curso en la 
zona del Roquissar se inaugurarán 
las instalaciones y los 15 niños y 
niñas que el pasado 12 de septiem-

bre empezaban su curso escolar ya 
llenarán de chillidos y risas la zona 
de la Ronda del Oliverot. 

...Y ahora el Instituto
En una reunión mantenida con 
Vicenç Abellán, las madres y pa-
dres de la Portalada recibieron la  
confirmación por parte del depar-

tamento de Educación de la Gene-
ralitat que, si la urbanización de 
los terrenos y la documentación 
necesaria sigue a su ritmo, el Ins-
tituto de Altafulla será una reali-
dad en cuatro años. Esta entrevis-
ta y su resultado confirman que lo 
mejor para conseguir el Instituto en 
Altafulla y desmontar los rumores 

interesados que en lugar de aquí 
se haría en Roda de Bará, es se-
guir vigilando para que todos hagan 
su trabajo y dar apoyo a la organi-
zación de padres y madres cómo 
garantía para que Altafulla en poco 
tiempo pueda celebrar que sus 
niños y niñas sigan los estudios de 
secundaria en nuestra población.
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Esta hoja cuesta 0,20 euros. El dinero se 
obtiene de las dietas de sus concejales

correu@abg.cat

Debate con ABG el 18 de noviembre: ¿Qué modelo de 
Altafulla quieres? 

¡Hagamos piña con nuestro cap de Colla!
En un artículo publicado el 1 de septiembre el columnista del diario 
ABC, Fernando Rojo, faltaba al respeto a nuestro cap de colla Joan 
Albert Blanch. Desde el Full queremos hacernos eco de un extracto 
de la carta de réplica que nuestro apreciado Joan Albert envió al 
diario ABC (aún sin publicar):

“En unas declaraciones mías 
al periódico El Punt suge-
ría, que quizás habría que 
mejorar el casco en cuanto 
a permitir mejor recepción 
auditiva. Insisto que estamos 
en fase experimental para 
mejorar la funcionalidad del 
casco, y en ese contexto hay 
que entender mis declaracio-
nes. Lamento el tono del ar-
tículo de Fernando Rojo en la 
que se hace un escarnio a mi 
persona y, por extensión, a la 

de parte del mundo de Els Castellers, sin conocimiento de causa. Curiosas 
y muy subjetivas declaraciones si tenemos en cuenta que Els Castellers 
d’Altafulla, fuimos con els Nois de la Torre, la primera colla castellera en 
utilizar oficialmente el casco en nuestras actuaciones. Y por cierto, esta 
inauguración histórica del casco casteller, os comento para verter más luz 
sobre el tema, tuvo lugar semanas antes del accidente de Mariona, que 
cayó fatalmente encima de sus propios compañeros en Mataró; y que a 
todos nos ha afligido profundamente. Fernando, espero que el rojo, el rojo 
de vergüenza, se te haya subido a la cara por la ligereza de tus impresiones 
infundadas.”

Joan Albert Blanch
Cap de colla dels Castellers d’Altafulla.

DiaDa sin corregir. Desde 2004 los vecinos han ido escribiendo al alcalde que existen 
placas mal escritas. Ya se han celebrado 3 diadas del “onze de setembre” y todo  sigue igual.  

La nueva escuela de Altafulla 

AixA

Una invasión 
en el pueblo
Hubo una vez en que la gente se 
levanto de la cama y se encontró 
con un gran agujero en medio de 
la calle.
¿Qué es? se preguntaba la gente.
¡“Quizás una piscina!”
“Quizás van a plantar flores, árbo-
les... cómo es la parte más históri-
ca de Altafulla”
Todos esperaban con mucha espe-
ranza.
Nosotros vivimos en la parte histó-
rica de un pueblo muy bonito, en 
una zona dónde hay tres restau-
rantes, un albergue y un bar con 
mucho encanto. Mucha gente visita 
esta parte del pueblo para gozar 
del ambiente y la belleza del con-
junto.

Lo inexplicable
Un día llegaron muchos obreros, no 

eran del pueblo. La gente pregun-
taba.
¡“Ah, aquí pasará alguna cosa!”
Llegaron camiones de cemento, 
camiones con hierros. No hicieron 
una piscina, no hicieron un jardín 
bonito. La gente tenía miedo. La 
gente corría a su protector, Sant 
Jordi, ¡no! - ¡San Ayuntamiento! 
Claro que sí.
“Chiquillos no tengáis miedo. Esta-
mos mejorando vuestras vidas. No 
es una piscina, ni un jardín. Son 
contenedores soterrados. Ellos se 
comerán vuestras basuras, porque-
rías, mierdas.”
-“¡Oh! Contestaba la gente con 
muy poca fe.
Después de algunos meses:
Dentro de las tripas habían muchas 
basuras, porquerías. Había fermen-
tación, mosquitos, moscas, cucas y 
suciedad. Había un hedor en el que 
faltan palabras y sobran arcadas.

Para limpiar
Parece imposible poder limpiar 
estos contenedores por dentro. No 
pueden limpiar el cuello o los bor-
des donde ponemos nuestra basu-
ra, porquerías y mierda. 
Por fuera, las esteras ya están podri-
das porqué la gente deja la basura 
encima. El otro día las limpiaron 
con agua fría cuando se necesita 
agua caliente y desinfectante.
Estos contenedores son iguales 
que los cubos de la basura -cada 
día cambias la bolsa y si está sucio 
se limpia- pero en grande y bajo 
tierra. Me gustaría mucho que el 
fabricante de los contenedores se 
pasara por aquí y pusiera su ca-
beza dentro de los  contenedores 
y respirara la suciedad que hay. Di-
versas ocasiones he llamado al fa-
bricante ‘Sotker Lasarte-Oria’ pero 
nadie ha contestado nunca.

Jill

Gaianadas. L’Hort del Senyor se convertirá en un jardín botánico. El local de la Pl.Cataluña pide licencia de actividad (todavía no se sabe para hacer qué). La Comisión Terri-
torial de Urbanismo deniega un plan entre los Munts y el Cañadell por no respetar el POUM ni el Plan del Litoral. En la zona de la Viña Gran 40 nuevas viviendas. Gaiá Folk: Quico el 
Cèlio, el Noi i el Mut de Ferreries el 6 de octubre a las 23 h. en la plaza de la iglesia. No se renovará la licencia de actividad del solar repetidamente multado en Brisas por vertidos de 
escombros. Medio millar de personas se manifiestan contra la construcción dels Muntanyans II en Torredembarra. Medio Ambiente frena la construcción de la macro urbanización de 
Querol (Alt Gaiá). El Presidente de Iniciativas Turísticas de Marbella pide la construcción de arrecifes sumergidos (cómo ya había hecho Alternativa Baix Gaiá) para  proteger las playas 
que por el efecto invernadero se reducirán 10 metros antes del 2050. Concierto del compositor local Sege Mülhe interpretadas por Alan Branch el 6 de octubre a las 20h. en el Centro 
de Interpretación de Altafulla (Pallissa del Senyor). Guillermo Alonso (Atletes de Altafulla) gana la carrera de Termens (Lleida) y la Peonada de Tarragona. 

CRECE
Los primeros miércoles de mes los concejales de ABG-EPM 

atienden a la ciudadanía en la Biblioteca Municipal de 8 a 9 de 
la tarde. Próximo día 4 de octubre

Alumnos de La Portalada
Educación Infantil P-3 50 
  P-4 51
  P-5  60
Primaria  1º 52
  2º 62
  3º 47
  4º 42
  5º 46
  6º 46

Alumnos Altafulla (nuevo CEIP)
Educación Infantil P-3 10
  P-4   4
  1º   1

Total alumnos  471


